
Protokół nr 4 z IV Sesji Rady Gminy Ryczywół 

 

Obrady rozpoczęto 30 sierpnia 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:57 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Szymon Chmielewski 

2. Andrzej Cybort 

3. Tomasz Jenczyk 

4. Tomasz Kaczmarek 

5. Romuald Łabiszak 

6. Daniel Łanucha 

7. Leszek Malmur 

8. Michał Mulka 

9. Monika Olech 

10. Andrzej Pacholczak 

11. Marlena Przybyła 

12. Sebastian Stefaniak 

13. Henryk Szrama 

14. Grażyna Wendlandt 

15. Jacek Wrembel 

Lista gości na posiedzeniu: 

1. Roman Trzęsimiech – Wójt Gminy Ryczywół, 

2. Bogumiła Szychta – Zastępca Wójta Gminy Ryczywół, 

3. Ewelina Mulka – Sekretarz Gminy,  

4. Agnieszka Kostyk – Skarbnik Gminy,  

5. Anna Modlisz – Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Ryczywole,  

6. Agnieszka Ciesielska – Główna Księgowa Przedsiębiorstwa Komunalnego w Ryczywole,  

7. Łukasz Krzyśko – Przewodniczący Rady Powiatowej WIR w Obornikach, 

8. Barbara Boch – Członek Rady Społecznej SP ZOZ w Obornikach, 

9. Natalia Janus – Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju, 

10. Bogusław Janus - Radny Rady Powiatu Obornickiego, 

11. Maciej Galiński – Koordynator Przedsięwzięć Kulturalnych w GOKu, 

12. Magdalena Pyssa – Sołtys Sołectwa Ludomy kadencji 2020-2024, 

13. Adam Sobociński – Sołtys Sołectwa Ludomy, 

14. Zenon Stęsik - Sołtys Sołectwa Ninino, 

15. Jolanta Fuhrmann - Sołtys Sołectwa Skrzetusz, 

16. Barbara Działo - Sołtys Sołectwa Łopiszewo, 

17. Mieszkańcy Gminy Ryczywół. 

1. Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Szymon Chmielewski przywitał wszystkich zebranych oraz  

poprosił wszystkich zebranych o powstanie i uczczenie minuta ciszy dwóch strażaków, którzy 

zginęli ratując z pożaru mieszkańców kamienicy przy ulicy Kraszewskiego w Poznaniu.  

 



2. Wręczenie przez Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w Ryczywole 

zaświadczenia o wyborze na radnego. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej w 

Ryczywole Annę Modlisz o wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego.  

Przewodnicząca GKW złożyła podziękowania pracownikom Urzędu za przeprowadzenie 

wyborów, pogratulowała wyboru na radna Grażynie Wendlandt i wręczyła jej zaświadczenie 

o wyborze.  

 

3. Ślubowanie Radnej. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał rotę ślubowania „Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 

rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

Radna Grażyna Wendlandt złożyła ślubowanie wypowiadając zwrot „Ślubuję, tak mi 

dopomóż Bóg”. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o potwierdzenie kworum i na podstawie 

potwierdzonego kworum stwierdził prawomocność obrad. 

 

4. Podziękowanie dla Sołtysa kończącego kadencję. 

Wójt Gminy Roman Trzęsimiech wraz z Przewodniczącym Rady Szymonem Chmielewskim 

złożyli podziękowanie Magdalenie Pyssie – Sołtys sołectwa Ludomy w latach 2020 – 2024.  

 

5. Sprawy regulaminowe. 

Brak głosów w dyskusji.  

 

6. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Gminy. 

Nie zgłoszono uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Gminy..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama, Jacek Wrembel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grażyna Wendlandt 

 

7. Wystąpienie Radnych Powiatu Obornickiego i zapytania. 

Mieszkaniec Kazimierz Zieliński zwrócił się z apelem do Rady Gminy, aby podjęła działania 

ws. relacji z powiatem Obornickim. Poinformował, że Ryczywół ma tylko jednego radnego 

powiatowego i we wszystkich działaniach powiatu jest pomijany. Dodał, że jeżeli Rada nie 

podejmie żadnych kroków to zawiąże się Komitet Obrony Ryczywołu.  



Radny Powiatu Bogusław Janus odniósł się do wypowiedzi.  

Radny Leszek Malmur odniósł się do wypowiedzi mieszkańca.  

Wójt Roman Trzęsimiech odniósł się do wypowiedzi mieszkańca. Dodał, że przed wyborami 

samorządowymi nie było wspólnej koncepcji komitetów na wygraną w powiecie.  

Mieszkaniec Łukasz Krzyśko poruszył temat wypowiedzi, że żadna złotówka nie trafi na 

inwestycje powiatowe.  

Wójt Gminy stwierdził, że kolejny raz dochodzi do przepychanek politycznych.  

Radny Powiatu Bogusław Janus poinformował, że był przeciwny, aby powoływać Zofię 

Kotecką na starostę. Dalej opisał sytuację z ostatniej Sesji Rady Powiatu Obornickiego.  

Radna Marlena Przybyła poprosiła Przewodniczącego Rady aby zaprowadził porządek na sali 

sesyjnej.  

 

8. Informacja z działalności Izby Rolniczej. 

Informację z działalności Wielkopolskiej Izy Rolniczej przedstawił Łukasz Krzyśko – 

Przewodniczący Rady Powiatowej WIR w Obornikach.  

Radny Leszek Malmur zwrócił się apelem do mieszkańców, aby zachować szczególną 

ostrożność przy kontakcie z padłymi sztukami trzody chlewnej czy dzików w lesie.  

 

9. Informacja Prezesa Przedsiębiorstwa Komunalnego w Ryczywole. 

W imieniu prezesa sprawozdanie z bieżącej działalności Przedsiębiorstwa Komunalnego 

przedstawiła Główna Księgowa – Prokurent Przedsiębiorstwa Komunalnego Agnieszka 

Ciesielska.  

Radna Monika Olech poruszyła temat straty magazynowej.  

Radny Tomasz Kaczmarek poruszył temat Stacji Uzdatniania Wody w Gorzewie.  

Koordynator Przedsięwzięć Kulturalnych GOKu Maciej Galiński pytał o montaż paneli 

fotowoltaicznych.  

 

10. Informacja Wójta Gminy o pracach między sesjami. 

Wójt Roman Trzęsimiech przedstawił informację z działalności międzysesyjnej. 

Radny Henryk Szrama pytał, czego dotyczyło spotkanie z Kuratorem Oświaty i Starostami.  

Wójt wyjaśnił, że z Kuratorem dokonał objazdu placówek oświatowych Gminy Ryczywół, 

natomiast spotkanie ze Starostami Powiatu Obornickiego dotyczyło propozycji 

inwestycyjnych.  

 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działalności między sesjami. 

Przewodniczący Rady Szymon Chmielewski przedstawił informację z działalności 

międzysesyjnej. 



Nie zgłoszono pytań.  

 

12. Informacja przewodniczących komisji Rady Gminy o pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Informację z działalności między sesjami przedstawił Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Spraw Społecznych radny Henryk Szrama. 

Radna Monika Olech poruszyła temat ilości dzieci w szkołach. 

Informację z działalności między sesjami przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

radny Daniel Łanucha. 

 

W tym punkcie również swoje sprawozdanie złożyła p. Barbara Boch – Członek Rady 

Społecznej przy SP ZOZ w Obornikach.  

 

13. Składanie interpelacji. 

Brak interpelacji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minut przerwy.  

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Ryczywół na 2024 rok.  

Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały oraz proponowane do niego autopoprawki.  

Przewodniczący zarządził kolejno głosowania nad następującymi autopoprawkami.  

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka nr 1 - Zwiększenie planu dotacji o kwotę 73 132,88 zł w rozdziale  

85219 § 2030.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka nr 2 - Zwiększenie planu dotacji o kwotę 9 792,60 zł w rozdziale  

85230 § 2030.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka nr 3 - Zwiększenie planu dotacji o kwotę 35 000,00 zł w rozdziale  

80101 § 2030.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka nr 4 - Zwiększenie planu środków pochodzących z Funduszu Pomocy o kwotę 

39 500,00 zł. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka nr 5 - Przesunięcie planu wydatków w rozdziałach 75023 i 75075. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 



 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka nr 6 - Zmiana w treści normatywnej uchwały budżetowej w § 1 dodaje się pkt 

10 w następującym brzmieniu: „Załącznik nr 12 uchwały budżetowej na 2024 rok otrzymuje 

brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 8 do niniejszej uchwały”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

Radny Henryk Szrama zgłosił autopoprawkę Klubu Radnych „Dla Gminy” – zmiana kwoty w 

rozdziale 92109 z kwoty 55 tysięcy na 25 tysięcy.  

Radni wraz z Wójtem i Koordynatorem GOKu podjęli burzliwą dyskusję nad zgłoszoną 

autopoprawką.  

Koordynator Przedsięwzięć Kulturalnych Maciej Galiński przedstawił i umotywował wniosek 

Gminnego Ośrodka Kultury o zwiększeni planu dotacji.  

Radny Tomasz Kaczmarek pytał kiedy zostanie zakończona inwentaryzacja w GOKu.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy.  

Z przyczyn niezależnych przerwa została wydłużona do 50 minut.  

  

Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie kworum. 

Radna Marlena Przybyła pytała o brakujący sprzęt Gminnego Ośrodka Kultury oraz poprosiła 

Przewodniczącego Rady o uspokojenie mieszkańca Łukasza Krzyśko.  

Radny Henryk Szrama wycofał poprzednią autopoprawkę Klubu Radnych „Dla Gminy” i 

zgłosił nową o treści: „Zmiana kwoty zwiększenia planu w rozdziale 92109 par. 2480 z kwoty 

55 000,00 zł na kwotę 30 000,00 zł.” 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka nr 7 - zmiana kwoty zwiększenia planu w rozdziale 92109 par. 2480 z kwoty 

55 000,00 zł na kwotę 30 000,00 zł.  

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Kaczmarek, Romuald Łabiszak,  

Daniel Łanucha, Michał Mulka, Monika Olech, Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, 

Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama, Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

PRZECIW (1) 

Leszek Malmur 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Jenczyk 

 

Przewodniczący Rady pytał o remont posadzki w Lipie – czy poprawiono kosztorys.  

Kierownik RIR Natalia Janus poinformowała, że kosztorys jest poprawiony, a kwota to ok. 65 

tysięcy brutto.  

 

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały nr IV/27/2024. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Michał Mulka, Monika Olech, Andrzej Pacholczak, 

Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama, Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Malmur 

 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 

2028. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2024-2028. 

Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały oraz proponowane do niego autopoprawki.  

 

Przewodniczący zarządził kolejno głosowania nad następującymi autopoprawkami. 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka nr 1 - Wprowadzenie nowego przedsięwzięcia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2024-2028 pn. „Dzierżawa infrastruktury oświetleniowej”.  

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka nr 2 - Zmiana zapisów w treści normatywnej uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2028.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

W wyniku braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały nr IV/28/2024. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2028.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wytypowania reprezentanta Gminy Ryczywół do Rady 

Społecznej SP ZOZ w Obornikach. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wytypowania 

reprezentanta Gminy Ryczywół do Rady Społecznej SP ZOZ w Obornikach. 

Dodał że na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy została wysunięta kandydatura 

dotychczasowego członka p. Barbary Boch. Rada jednogłośnie poparła tą kandydaturę.  



Barbara Boch wyraziła zgodę na wytypowanie jej jako reprezentanta Gminy Ryczywół do 

Rady Społecznej SP ZOZ w Obornikach.  

Radny Henryk Szrama pytał czy nie będzie to duże obciążenie dla pani Barbary.  

Pani Barbara Boch poinformowała, że nie będzie to dla niej żaden problem.  

W wyniku braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały nr IV/29/2024. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wytypowania reprezentanta Gminy Ryczywół do Rady 

Społecznej SP ZOZ w Obornikach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Społecznej 

Komisji Mieszkaniowej.  

Radna Monika Olech zgłosiła kandydaturę radnego Jacka Wrembla. 

Radny Jacek Wrembel wyraził zgodę.  

Radna Marlena Przybyła zgłosiła swoją kandydaturę.  

 

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały nr IV/30/2024. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  



Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

lokalu mieszkalnego z pomieszczeniami przynależnymi i ułamkową częścią gruntu, 

położonego w miejscowości Ryczywół, ul. Czarnkowska 18. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego z pomieszczeniami przynależnymi 

i ułamkową częścią gruntu, położonego w miejscowości Ryczywół, ul. Czarnkowska 18. 

W wyniku braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały nr IV/31/2024. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokalu 

mieszkalnego z pomieszczeniami przynależnymi i ułamkową częścią gruntu, położonego w 

miejscowości Ryczywół, ul. Czarnkowska 18.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego nieruchomości położonych w miejscowości Ryczywół, będących 

własnością Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości położonych w 

miejscowości Ryczywół, będących własnością Gminy. 

W wyniku braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały nr IV/32/2024. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego nieruchomości położonych w miejscowości Ryczywół, będących własnością 

Gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  



Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego niesamodzielnego lokalu mieszkalnego Nr 1 położonego w miejscowości 

Ryczywół, ul. Mickiewicza 13. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego niesamodzielnego lokalu mieszkalnego 

Nr 1 położonego w miejscowości Ryczywół, ul. Mickiewicza 13. 

 

Sekretarz Gminy Ewelina Mulka zaproponowała stylistyczną poprawę uzasadnienie projektu 

uchwały.  

W wyniku braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały nr IV/33/2024. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego niesamodzielnego lokalu mieszkalnego Nr 1 położonego w miejscowości 

Ryczywół, ul. Mickiewicza 13.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego 

zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca 

do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 

wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników. 

W wyniku braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały nr IV/34/2024. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 



przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dziennej stawki opłaty targowej i sposobu jej 

poboru. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia dziennej 

stawki opłaty targowej i sposobu jej poboru.  

W wyniku braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały nr IV/35/2024. 

 

Radni Grażyna Wendlandt, Tomasz Jenczyk i Leszek Malmur wyłączyli się z głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dziennej stawki opłaty targowej i sposobu jej poboru.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Kaczmarek, Romuald Łabiszak,  

Daniel Łanucha, Michał Mulka, Monika Olech, Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, 

Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama, Jacek Wrembel 

BRAK GŁOSU (3) 

Tomasz Jenczyk, Leszek Malmur, Grażyna Wendlandt 

 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w publicznych przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Ryczywół. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Ryczywół. 

W wyniku braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały nr IV/36/2024. 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w publicznych przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Ryczywół. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego na obszarze w miejscowości 

Ryczywół w rejonie ulicy Makowej, Wrzosowej oraz Chabrowej (obręb Ryczywół), 

gmina Ryczywół. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego na 

obszarze w miejscowości Ryczywół w rejonie ulicy Makowej, Wrzosowej oraz Chabrowej 

(obręb Ryczywół), gmina Ryczywół. 

Radny Michał Mulka poruszył temat wyrównania i poszerzenia drogi za przejazdem 

kolejowym w stronę Skrzetusza.  

 

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały nr IV/37/2024. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego na obszarze w miejscowości Ryczywół 

w rejonie ulicy Makowej, Wrzosowej oraz Chabrowej (obręb Ryczywół), gmina Ryczywół.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Marlena Przybyła, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama,  

Grażyna Wendlandt, Jacek Wrembel 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania ze świetlic wiejskich 

stanowiących własność Gminy Ryczywół. 



Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad i trybu 

korzystania ze świetlic wiejskich stanowiących własność Gminy Ryczywół. 

Sekretarz Gminy Ewelina Mulka zasugerowała że należy zmienić tytuł uchwały dodając „w 

sprawie zmiany”.  

Radny Tomasz Kaczmarek pytał które świetlice mają być udostępniane radnych.  

Radny Henryk Szrama poinformował, że dotyczy to wszystkich świetlic w gminie.  

Radny Tomasz Kaczmarek poinformował, że takie spotkania będą generować koszty i że 

udostępniona miała być na te spotkania sala sesyjna Urzędu Gminy.  

Radny Leszek Malmur dodał że uchwała jest po to, aby ujednolicić organizacje z terenu 

gminy.    

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały nr IV/38/2024. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany zasad i trybu korzystania ze świetlic wiejskich 

stanowiących własność Gminy Ryczywół.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Szymon Chmielewski, Andrzej Cybort, Tomasz Jenczyk, Tomasz Kaczmarek,  

Romuald Łabiszak, Daniel Łanucha, Leszek Malmur, Michał Mulka, Monika Olech,  

Andrzej Pacholczak, Sebastian Stefaniak, Henryk Szrama, Jacek Wrembel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marlena Przybyła, Grażyna Wendlandt 

 

 

26. Wolne głosy i wnioski. 

Radna Monika Olech poruszyła temat sytuacji która miała miejsce przy uchwalaniu budżetu. 

Mieszkaniec Marian Głów poruszył temat przyłączy prądowych i kanalizacji w miejscowości 

Skrzetusz, które nadal nie działają.  

Wójt Gminy ustosunkował się do pytania.  

 

Radny Leszek Malmur poruszył temat wniosków o przyłączy energii elektrycznej na początku 

inwestycji gminnych, a nie po ich wykonaniu.   

Wójt Gminy ustosunkował się do pytania.  



Radny Jacek Wrembel poinformował, że taka sytuacja miała miejsce przy budowie ośrodka 

zdrowia w Ludomach.  

Radna Marlana Przybyła zgłosiła, że lampy uliczne w miejscowości Orłowo zapalają się z 

dużym opóźnieniem.  

Wójt Gminy wraz ze Skarbnikiem omówili program „Rozświetlamy Polskę”.  

Radny Sebastian Stefaniak pytał czy sprawdzono zapadające się odpływy przy drodze 

Ludomki – Lipa.  

Radny Leszek Malmur poruszył temat wydzierżawienia gruntów dla Przedsiębiorstwa 

Komunalnego pod panele fotowoltaiczne.  

Radny Michał Mulka poruszył temat audytu oświetleniowego w gminie.  

 

27. Zakończenie. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady IV 

Sesji IX Kadencji Rady Gminy Ryczywół. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowali: Adrian Miler, Joanna Kos 

 

 

 


